



Canadian Association
of Physicists

Association canadienne
des physiciens et physiciennes

Contribution ID: 2748

Type: **Plenary Speaker / Conférencier(ère) plénier(ère)**

Global warming: A question of priorities / Réchauffement climatique : une question de priorités

Thursday 6 June 2019 17:15 (45 minutes)

Despite being well-understood scientifically, the challenge of global warming remains hotly debated at the political and social level. I'll talk about the historical foundations of the science of global warming and the range of projections of climate change over the next century. I'll discuss the Canadian and International policy framework and the reason why I gave up my Tier 1 Canada Research Chair to run as an MLA for the BC Green Party.

Bien qu'il soit très bien compris scientifiquement, le défi du réchauffement climatique reste vivement débattu aux niveaux politique et social. Je parlerai des fondements historiques de la science du réchauffement climatique et d'un éventail de projections du changement climatique au cours du prochain siècle. Je discuterai du cadre politique canadien et international et de la raison pour laquelle j'ai abandonné ma chaire de recherche de niveau 1 pour me présenter comme député pour le Parti vert de la Colombie-Britannique.

Author: Dr WEAVER, Andrew (Green Party / Parti vert, University of Victoria / Université de Victoria)

Presenter: Dr WEAVER, Andrew (Green Party / Parti vert, University of Victoria / Université de Victoria)

Session Classification: R-PLEN2 - Plenary Session | Session plénière - A. Weaver, U. Victoria / B.C. Green Party | Parti vert de C.B.

Track Classification: Herzberg Public, Plenary, and Medal Talks / Conférenciers des sessions Herzberg, plénières et médaillés (CAP-ACP)